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Besvarelse af spørgsmål 127 alm. del stillet af udvalget den 29. januar 

2024 efter ønske fra Betina Kastbjerg (DD). 

 

Spørgsmål 127: 

Vil ministeren tage initiativ til, at der bliver nedsat et ekspertudvalg, som 

skal kulegrave det danske betalingsmarked med henblik på at undersøge, 

om betalingsmarkedet er præget af manglende gennemskuelighed og gen-

nemsigtighed på produkter og priser, som i givet fald gør det vanskeligt for 

både forbrugere og butikker at vælge de bedste og billigste betalingsløs-

ninger? 

 

Svar: 

Jeg mener, at rammerne om betalingsmarkedet skal understøtte konkur-

rence og innovation til gavn for både forretninger og forbrugere. Derfor er 

jeg aktuelt i gang med at undersøge, hvordan reguleringen på området kan 

justeres for at understøtte dette mål. Formålet er at fremme, at danske for-

retninger og forbrugere også i fremtiden har adgang til sikre, effektive og 

billige betalingsløsninger.  

 

På den baggrund ser jeg ikke behov for at nedsætte et ekspertudvalg. 
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